
  

 

1 

 

Besluitenlijst van de openbare raadsvergadering gehouden op 10 februari 2022 
Aanvangstijd:  19.30 uur 
Eindtijd: 23.40 uur  
Locatie:  Raadszaal van het gemeentehuis  

 

 Aanwezig: 
 

25 Raadsleden: 
(fv=fractievoorzitter) 
 
• VVD-fractie: 

mw. J.H. Prins (fv), J. Bartlema, S.H. van Klink (vanaf agendapunt 5.1 tot en met agendapunt 9), 
 J.W. Meijerman,  J. Ribberink  
 

• CDA-fractie: 
R.H. Rebel (fv), mw. D.C. van Deutekom, R. Woudsma 

 
• D66-fractie:  

mw. K. van Werven (fv), P. Lekkerkerker, B. Schröder 
 
• PvdA-fractie:  

S. van der Pas (fv), K. Gencer, mw. M.N. Leeuwin 
 
• GroenLinks-fractie: 

mw. K.S. Rienstra (fv), mw. M.E. Lemmens 
 
• Fractie Leefbaar Huizen: 

R.W. de Bruijn (fv), mw. F.F.H. van der Kleij, F.E.R. Koning 
 
• ChristenUnie-fractie: 

W. Doorn (fv), mw. M. Terlouw 
  

• Fractie Dorpsbelangen Huizen: 
mw. M.K. Rebel (fv), J.B.R. Driessen 

 
• SGP-fractie: 

R.J.C. Bource (fv) 
 

• Fractie Transparant Huizen: 
L. Schaap (fv) 
 

Voorzitter en griffier 
• N. Meijer, voorzitter  
• J. Veenstra, raadsgriffier 
 
Wethouders: 
R.G. Boom , G. Rebel, mw. M.L.C. Verbeek en M.W. Hoelscher 

 
Afwezig: 
W.H. Holtslag (VVD) , mw. M.J. van den Berge (GroenLinks)
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1. Opening en mededelingen 
• De voorzitter opende de vergadering om 19.30 uur en verzocht de aanwezigen vervolgens om 

een moment van bezinning. 
• Hij meldde: 

o de afwezigheid van de heer Holtslag (VVD) en mevrouw Van den Berge (GroenLinks), en  
o dat de heer Van Klink (VVD) de vergadering op een later moment zal bijwonen. 

• Mevrouw Leeuwin (PvdA) deed als Huizer raadsvertegenwoordiger in de MRA-raadtafel kort 
verslag van een bijgewoonde vergadering, en vroeg aandacht van de raad voor de volgende twee 
punten. 
o De MRA zal binnenkort een meerjarenbegroting aanbieden aan alle deelnemers waarover 

kort na de zomer een raadsbesluit genomen moet worden. Besluitvorming in de 
raadsvergadering van september a.s. is daarvoor echter te laat. Om die reden is behandeling 
van de meerjarenbegroting in de raadsvergadering voor de zomer gewenst. 

o Verzoek vanuit de MRA is om z.s.m. na de raadsverkiezingen kenbaar te maken wie namens 
de Huizer raad lid en plv. lid van de MRA-raadtafel zijn. 
 

2.  Vaststelling agenda 
• Ingestemd wordt met het voorstel van het college om agendapunt 7 “Subsidiëring Vereniging de 

Dorpsraad Huizen i.o. voor pilot 2022” van de agenda te halen.  
• De heer Bource (SGP) meldde de volgende twee moties vreemd aan de orde van de dag voor 

behandeling aan: 
o motie (M1) betreffende “Openbaar toegankelijke toiletten in Huizen”  deze motie werd 

aanvullend onder agendapunt 13 aan de agenda toegevoegd; 
o motie (M2) betreffende “Duurzame verkeers-, plaatsnaam- en straatnaamborden” deze 

motie werd aanvullend onder agendapunt 14 aan de agenda toegevoegd. 
• Met inachtneming van het voorgaande werd de agenda aldus gewijzigd vastgesteld.  

 
3.1 Ingekomen stukken 

• Voor kennisgeving aangenomen 
 

3.2 Overzicht van door het college te beantwoorden ingekomen brieven 
• Na beantwoording door wethouder Verbeek van een vraag van mevrouw Rienstra (GroenLinks) 

over de status van de afhandeling van de brief over de Molukse graven, is het overzicht voor 
kennisgeving aangenomen. 

 
3.3 Overzicht stand van zaken uitwerking initiatiefvoorstellen en moties 

• Voor kennisgeving aangenomen. 
 
3.4 Meerjarentoezeggingenlijst 

• Voor kennisgeving aangenomen. 
 
4.1 Vaststelling besluitenlijst van de openbare raadsvergadering van 16 december 2021 

• Ongewijzigd vastgesteld. 
 

4.2 Vaststelling notulen van de openbare raadsvergadering van 16 november 2021 
• Ingestemd is met het wijzigingsvoorstel van de heer De Bruijn (Leefbaar Huizen) 
• Vervolgens zijn de notulen aldus gewijzigd vastgesteld. 
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4.3 Vaststelling besluitenlijst van de openbare raadsvergadering van 20 december 2021 

• Ongewijzigd vastgesteld. 
 

4.4 Vaststelling notulen van de openbare raadsvergadering van 20 december 2021 
• Ongewijzigd vastgesteld. 

 
5.1 Beantwoording door het college van de raadsvragen van mevrouw Terlouw (ChristenUnie) 

over nieuwbouw PCBS Rehoboth 
• Na beantwoording van enkele aanvullende vragen voor kennisgeving aangenomen. 

 
5.2 Beantwoording door het college van de raadsvragen van de heer Koning (PvdA) over joods 

vastgoed 
• Na beantwoording van enkele aanvullende vragen voor kennisgeving aangenomen. 

 
6. Hamerstukken 
 
6.1  Onderhoudsvoorstel Huizer kunstwerken 

• Conform voorstel besloten. 
 

6.2 Doorschuiven budget voor activiteiten voor jeugdigen 
• Conform voorstel besloten. 
 

6.3 SPUK-begroting 2022 vaststellen 
• Conform voorstel besloten. 

 
6.4 Verkoop grond Oude Haven derde fase 

• Conform voorstel besloten. 
 
6.5  Eerste tussenrapportage Milieuprogramma 2021-2025 

• Conform voorstel besloten. 
 

6.6 Uitgangspunten begroting en belastingnota 2023 
• Conform voorstel besloten. 
 

6.7 Nota en beleid geheimhouding 
• Conform voorstel besloten. 

 
6.8 Oprichting en deelname stichting risicobeheersing veiligheidsregio's 

• Conform voorstel besloten. 
 
7. Subsidiëring Vereniging de Dorpsraad Huizen i.o. voor pilot 2022 

• Afgevoerd van de agenda. 
 
8. Beheerplan Wegen 2022-2026 

• Tijdens de beraadslagingen is door de heer Gencer (PvdA) een amendement (A1) ingediend, dat 
de volgende wijziging (cursief) bevat van het voorgestelde besluit: 
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“het voorgestelde beslispunt aan te vullen met het volgende: “……met dien verstande dat 
toegankelijkheid ook als doelstelling geldt bij de uitvoering van het beheerplan.”. 
Na stemming is het amendement met 18 stemmen tegen en 8 voor verworpen. Voor het 
amendement stemden de fracties van PvdA, GroenLinks en Leefbaar Huizen. Tegen het 
amendement stemden de fracties van VVD, CDA, D66, Dorpsbelangen Huizen, ChristenUnie, SGP 
en Transparant Huizen.  

• Vervolgens is conform het voorstel besloten. 
 

9.  Koop-/realiseringsovereenkomst Keuchenius-oost   
• Conform voorstel besloten. 
• Tijdens de beraadslagingen is door mevrouw Van Deutekom (CDA) een motie (M3) ingediend, dat 

de volgende opdracht aan het college bevat: 
“indien en voor zover de regionaal geldende regels voor woningtoewijzing geen belemmering 
opleveren: 
o in overleg te treden met Visser Bouwmaatschappij ten einde in aanvulling op de koop- en 

realiseringsovereenkomst overeen te komen, dat de te bouwen woningen voor de eerste 
verhuur in eerste instantie aan Huizer ingezetenen worden aangeboden en pas als blijkt dat 
niet alle woningen aan Huizer ingezetenen kunnen worden toegewezen aan niet-Huizer 
ingezetenen; 

o bij andere nieuwbouwprojecten in de gemeente, waaronder bijvoorbeeld bij verdere 
woningbouw in het havengebied, een bepaling met diezelfde strekking in de overeenkomst 
met de ontwikkelaar te bedingen.” 

Na stemming is de motie met 22 stemmen tegen en 3 voor verworpen. Voor de motie stemde de 
CDA-fractie. Tegen de motie stemden de fracties van VVD, D66, PvdA, Leefbaar Huizen, 
GroenLinks, Dorpsbelangen Huizen, ChristenUnie, SGP en Transparant Huizen.  
 
10. Verstedelijkingsstrategie Metropoolregio Amsterdam 

• In meerderheid, met 17 stemmen voor en 7 tegen (de heer Van Klink was bij stemming niet meer 
aanwezig), conform voorstel besloten. Voor het voorstel stemden de fracties van VVD, CDA, D66, 
PvdA, GroenLinks, SGP en Transparant Huizen. Tegen het voorstel stemden de fracties van 
Leefbaar Huizen, ChristenUnie en Dorpsbelangen Huizen. 

 
11. Budget 2022 ten behoeve van de invoering van de Omgevingswet 

• Conform voorstel besloten.  
 
12. Vragenuur 

• Wethouder Boom beantwoordde vragen van de heer Schaap (Transparant Huizen) over de 
herinrichting van de Zomerkade. 

• De burgemeester beantwoordde vragen van de heer Koning (Leefbaar Huizen) over de wijziging 
van de APV n.a.v. een uitspraak van de Hoge Raad over de onverbindendheid van een APV-
bepaling.. 

 
13. Motie M1 vreemd aan de orde van de dag over “openbare toiletten Huizen” 

• De motie is ingediend door de heer Bource (SGP), mede namens de fracties van GroenLinks, 
ChristenUnie, Dorpsbelangen Huizen en Transparant Huizen, en behelst de volgende opdracht 
aan het college: 
1. duidelijk te communiceren van welke gemeentelijke gebouwen de toiletten tijdens 

openingstijden openbaar toegankelijk zijn; 
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2. buurtcentra te vragen hun toiletten tijdens openingstijden openbaar toegankelijk te maken en 
dit kenbaar te maken; 

3. het belang van openbaar toegankelijke toiletten door de stadsmanager onder de aandacht te 
laten brengen van het winkeliersfonds Hart van Huizen en winkeliersvereniging Oostermeent; 

4. in regionale overleggen zoals met het GNR deze problematiek ter sprake te brengen; 
5. ook in overleggen met de ouderenbonden hieraan aandacht te besteden; 
6. mogelijkheden na te gaan om 24/7 geopende openbare toiletten op strategische plekken te 

realiseren; 
7. te onderzoeken of organisaties en ondernemers voor het openstellen en schoonhouden van 

hun openbaar toegankelijke toilet – voor zover dat opgenomen is in de HogeNood App of is 
voorzien van een  ToiletAlliantie sticker- jaarlijks een kleine vergoeding voor het 
schoonhouden van de gemeente vanuit het budget voor toegankelijkheid kunnen ontvangen;  

8. middels communicatie op de gemeentelijke website en in de Omrooper inwoners te 
informeren over de in Huizen beschikbare openbaar toegankelijke (mindervaliden)toiletten; 

9. uiterlijk in de vergadering van de commissie Sociaal Domein van 21 juni  2022 te rapporteren 
over de stand van zaken bij de uitvoering van deze motie, en zo nodig door middel van een 
raadsvoorstel met een voorstel/plan van aanpak om meer te gaan voldoen aan de 
toiletnorm, indien na de uitvoering van de hiervoor onder 1 t/m 7 vermelde stappen blijkt dat 
er nog steeds onvoldoende openbaar toegankelijke toiletten zijn.” 

De motie is unaniem aangenomen, inclusief de instemming met het verzoek van wethouder 
Hoelscher dat niet gerapporteerd hoeft te worden in de vergadering van de commissie Sociaal 
Domein van 21 juni 2022, maar pas in de commissievergadering van oktober 2022. 

 
14. Motie M2 vreemd aan de orde van de dag over “duurzame verkeers-, plaatsnaam- en 

straatnaamborden” 
• De motie is ingediend door de heer Bource (SGP), mede namens de fracties van ChristenUnie en 

Transparant Huizen, en behelst de volgende opdracht aan het college: 
1. bij controles in de gemeente na te gaan of verkeersborden overbodig zijn (geworden); 
2. op basis van de rapportages van de Buyer Group Verkeersborden en bewegwijzering kansen 

voor verduurzaming van Huizen actief te blijven volgen; 
3. de mogelijkheden en kostenvoordelen van hergebruik van aluminium verkeersborden voor 

Huizen te onderzoeken; 
4. te onderzoeken, met duurzaamheid als doelstelling, of plantaardige biobased verkeersborden 

een goed bruikbaar alternatief zijn ter vervanging van alle huidige aluminium 
verkeersborden, waarbij zo mogelijk de inmiddels opgedane ervaringen met de als proef 
aangeschafte biobased borden betrokken kan worden; 

5. collectieve inkoop van verkeersborden(Regionaal, MRA)  te onderzoeken om zo 
schaalvoordelen te genereren; 

6. over de voortgang in de uitvoering van deze motie de commissie Fysiek Domein in haar 
vergadering van juni 2022 te rapporteren; 

De motie is, gehoord de beraadslagingen, door de indienende fracties weer ingetrokken. 
 

Sluiting 
• Na een moment van rust gevraagd te hebben sloot de voorzitter de vergadering om 23.40 uur. 
 
Aldus vastgesteld in de vergadering van 10 maart 2022. 

De voorzitter,         De raadsgriffier, 


